



Love is when the other person's happiness is more important than your own.

—H. Jackson Brown, Jr.

Love is friendship that has caught fire. It is quiet understanding, mutual confidence, sharing and forgiving. It is loyalty through good and bad times. It settles for less than perfection and makes allowances for human weaknesses.

—Ann Landers

Love is the only force capable of transforming an enemy into friend.

—Martin Luther King, Jr.

Love is life. And if you miss love, you miss life.—**Leo Buscaglia**

Love is never lost. If not reciprocated, it will flow back and soften and purify the heart.—Washington Irving

Love doesn't make the world go 'round. Love is what makes the ride worthwhile.—Franklin P. Jones

Life is the flower for which love is the honey.—Victor Hugo

We are born of love; Love is our mother. —Rumi

True love is not a strong, fiery, impetuous passion. It is, on the contrary, an element calm and deep. It looks beyond mere externals, and is attracted by qualities alone. It is wise and discriminating, and its devotion is real and abiding.

-Ellen G. White

Love one another and help others to rise to the higher levels, simply by pouring out love. Love is infectious and the greatest healing energy.—Sai Baba

Love is the light of life.—Muhammad Iqbal



الحب هو....

الحب هو عندما تكون سعادة الشخص الآخر أكثر أهمية من سعادتك. - جاكسون براون، الابن.

الحب هو الصداقة التي اشتعلت فيها النيران. انه الفهم الهادئ والثقة المتبادلة وتقاسم التسامح. إنه الولاء خلال الأوقات الجيدة والسيئة. لا يهتم بالكمال، ويتقبل الضعف البشرى. - آن آندرز

الحب هو القوة الوحيدة القادرة على تحويل العدو إلى صديق. - مارتن لوثر كينغ، الابن.

الحب هو الحياة. وإذا كنت تفتقد الحب فإنك تفتقد الحياة. - ثيو بوسكاغليا

الحب لا يضيع أبداً. إن لم يكن متبادلاً سوف يعود مرة أخرى ويلين القلب وينقيه. - واشنطن ايرفينغ

الحب لا يجعل العالم يدور. الحب هو ما يجعل ركوب الحولة تستحق التجربة. - فرانكلين . جونز

الحياة هي الزهرة التي يكون فيها الحب هو العسل.-فكتور هوغو

نحن نولد من الحب. الحب هو أمنا - رومي

الحب الحقيقي ليس قوياً أو نارياً أو عاطفة متهورة. بل هو على العكس من ذلك، عنصر هادئ وعميق. إنه ينظر ما وراء الأمور الخارجية، وينجذب نحو الصفات الجيدة فقط. انه الحكمة والتمييز، وهو حقيقى وملزم. - إلين جي. وايت

أحبوا بعضكم البعض وساعدوا الآخرين قدر الأمكان، ببساطة عن طريق إعطاء الحب. الحب معدى وهو أعظم طاقة شافية. - ساي بابا

